
PROTOKÓŁ NR XXIV/12 
z sesji Rady Gminy Kostomłoty 

w dniu 26 czerwca 2012 r. 
 
Ad. 1. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram XXIV sesję rady gminy 
Kostomłoty.  Witam na dzisiejszej sesji pana wicestarostę Mieczysława Kudryńskiego, 
pana radnego powiatowego Marka Bawoła i Kazimierza Bubę, kierowników i dyrektorów 
jednostek organizacyjnych gminy, sołtysów i radnych. W dzisiejszej sesji uczestniczy 14 
radnych. Stwierdzam, że wszystkie podjęte dzisiaj uchwały są prawomocne.  

Wójt i przewodnicząca rady gminy w imieniu rady złożyli gratulacje i wręczyli pamiątkowe 
statuetki sportowcom z Osieka: Agnieszce Sudoł, Waldemarowi Sudoł, Markowi Bawoł,  
Witoldowi Oleśków, Jakubowi Iwanickiemu, Rafałowi Sudoł, Piotrowi Woźnemu, Michałowi 
Skrypak, Michałowi Sudoł, Kamilowi Sudoł za reprezentowanie Gminy Kostomłoty i 
Dolnego Śląska w Spartakiadzie Rekreacyjnej w Sierakowie, w ramach Ogólnopolskiego 
Festiwalu Sportu i Zdrowia oraz zdobycie I miejsca w rozgrywkach piłki nożnej i piłki 
siatkowej plażowej.   

Ad. 2. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Odczytam proponowany porządek obrad: 
 

Proponowany porządek obrad:  
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie programu sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
4. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 
6. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych przez radnych. 
7. Informacje i komunikaty. 
8. Wnioski i zapytania. 
9. „15 minut dla wyborców”. 
10.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty.   
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany załącznika graficznego do uchwały nr X/67/11 

Rady Gminy Kostomłoty z dnia 31 maja 2011 roku o przystąpieniu do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Kostomłoty dla obszaru 
położonego w obrębie Mieczków . 

12.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIX/86/08 Rady Gminy Kostomłoty 
z dnia 26 lutego 2008 r. w sprawie ustalenia wysokości diet                     
dla radnych Rady Gminy Kostomłoty i sołtysów. 

13. Zakończenie obrad XXIV sesji Rady Gminy. 
 
  Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy ktoś chciałby zabrać głos? Nie widzę.  
  Kto jest za przyjęciem porządku obrad, proszę o podniesienie  ręki.  
  kto jest za – 14 głosów  
kto jest przeciw – 0 głosów 
kto się wstrzymał – 0 głosów 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że porządek obrad został 
przyjęty jednogłośnie.  
 
Ad. 3. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy ktoś ma uwagi do protokołu z ostatniej 
sesji? Nie widzę. Przyjmujemy, że protokół został przyjęty. 
 
Ad. 4. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Proszę wójta o przedstawienie informacji o 
działalności w okresie między sesjami. Proszę Panie Wójcie.  
 

 1



Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres od dnia  
22.05.2012 r. do dnia 19.06.2012 r. 
 

1. Inicjatywy uchwałodawcze w sprawie: 
- zmiany budżetu gminy Kostomłoty na rok 2012 
- zmiany uchwały Nr XIX/86/08 Rady Gminy Kostomłoty z dnia 26 lutego 2008 r. w 
sprawie wysokości diet dla radnych Rady Gminy Kostomłoty i sołtysów 
- zmiany załącznika graficznego do uchwały nr X/67/11 Rady Gminy Kostomłoty z 
dnia 31 maja 2011 roku o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Kostomłoty dla obszaru położonego w 
obrębie Mieczków . 
2. Udział w Walnym Zebraniu ARAW, wybór członka Rady Nadzorczej (na miejsce 

osoby, której skończyła się kadencja została powołana pani sekretarz z Brzegu 
Dolnego). 

3. Złożenie wniosku na remont GOK-u, uzgodnienia konserwatorskie. Mamy 
możliwość przystąpić do przetargu i wyłonić wykonawcę.  

4. Przyjęcie uczniów i nauczycieli z Emmerthal w ramach partnerskiej wymiany. 2 
tygodnie wcześniej nasi uczniowie byli w Emerthal. W ramach rewizyty gościliśmy 
uczniów z Emmerthal. Chciałem złożyć podziękowanie wszystkim zaangażowanym 
w tą wymianę, szczególnie rodzicom, którzy zgłaszając chęć udziału, jednocześnie 
mają wielki obowiązek i duże zadanie, ponieważ jak słyszałem goście z zagranicy 
podejmowani są w bardzo dobrych warunkach. Za to wszystko w imieniu 
samorządu składam podziękowanie dla rodzin, nauczycieli i dyrekcji szkoły.   

5. Zawarcie aktu notarialnego na sprzedaż lokalu mieszkalnego w Ramułtowicach 28 
(przejętego w grudniu 2010 r. od ANR-u). 

6. Zawarcie aktów notarialnych na przejęcie nieruchomości od ANR pod drogi w 
Kostomłotach i Piersnie oraz ogródek jordanowski w Samborzu. 

7. Udział w rozprawie w WSA (dotyczy MPZP - farma wiatrowa EPA). Rozprawa nie 
została rozstrzygnięta. Będzie dalsza część w tym tygodniu. Jest szansa, że wyrok 
będzie korzystny, jako że prawo dewaluuje w Polsce pod względem odrealniania 
pod farmy wiatrowe. Przewodniczący składu sędziowskiego w ten sposób 
motywował, że muszą jeszcze przyjrzeć się kierunkowi ewaluacji rozstrzygnięć w 
NSA, aby podjąć słuszną decyzję. Jaka ona będzie, będziemy wiedzieli na koniec 
tygodnia. 

8. Uzgodnienia dotyczące projektu drogi na strefę aktywności gospodarczej. To jest 
teren po stronie północnej drogi nr 5, gdzie kilka lat temu na skutek protestu 
mieszkańców nie została ta inwestycja sfinalizowana. W budżecie mamy zapisane 
fundusze na opracowanie projektu i dążymy, aby ten projekt wraz z pozwoleniem 
na budowę otrzymać. 

9. Wizyta Pana Sholtza. Przypomnę, że jest to osoba, która na forum rady starała się 
założyć fundację z udziałem samorządu gminy Kostomłoty. Taka fundacja została 
założona na mocy prawa niemieckiego bez udziału samorządu gminy Kostomłoty. 
Pan Sholtz przybył, żeby ustalić ramy współpracy i pierwsze kroki kieruje do 
ośrodka zdrowia. Będzie dofinansowywał zakup sprzętu do gabinetu 
okulistycznego. Jak również rozmowy były z dyrektorem gimnazjum w 
Kostomłotach. Część środków fundacja chce przekazać na dofinansowanie zajęć i 
doposażenia gimnazjum. Umożliwiłem spotkanie osób, które te instytucje 
reprezentują, natomiast dalej ta współpraca będzie się rozwijać.  

10. Uzgodnienia dotyczące remontu budynku Budziszów 13; zawarcie umowy z ANR 
na dofinansowanie remontu. W tej chwili mierzymy się z podpisaniem umowy ze 
współwłaścicielem, bo jeden lokal jest prywatny. Musimy uzgodnić zasady 
współfinansowania remontu ze współwłaścicielem. Jest duża nadzieja, że uda się 
to sfinalizować w wciągu najbliższych dni, w postaci aktu notarialnego.  

11. Ogłoszenie przetargu na budowę świetlicy w Siemidrożycach. 
12. Podpisanie protokołów uzgodnień – sprzedaż nieruchomości zabudowanych w 

Wichrowie. Akty notarialne będą podpisane  w tym tygodniu. 
13. Wydano zarządzenia w sprawie: 

- zmiany budżetu gminy Kostomłoty na 2012 r., 
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- powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia przetargu na zadanie: 
Odnowienie pokrycia dachowego na budynku nr 15 stanowiącym własność Gminy we 
wsi Osiek, 
- powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia przetargu na zadanie: 
Sporządzenie miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego w gminie 
Kostomłoty, 
- udzielenia bonifikaty 95% od ceny lokalu mieszkalnego w miejscowości Wichrów 38/1 
i Wichrów 37/1 oraz Ramułtowice 28/4 (sprzedaż w drodze bezprzetargowej na rzecz 
dotychczasowych najemców). 
- pragnę poinformować, że przetarg na dach w miejscowości Osiek został 
rozstrzygnięty. Zmieściliśmy się w pieniądzach, które na poprzedniej sesji radni 
zechcieli uzupełnić. 
14. Wydanie decyzji administracyjnych w sprawie: 
• nadania numeru porządkowego nieruchomości – 3 
• podziału nieruchomości – 1 
• wycinki drzew - 4 
• warunków zabudowy i zagospodarowania terenu – 6 
• wymeldowania – 2 
• zameldowania - 1 

 
 

Pisma wydane w Referacie Finansowym (wydział 
podatków)  

w okresie od 21.05.2012r. do 14.06.2012r. 
 

 
Liczba ogółem 

 

1. Liczba zaświadczeń wydanych w danym okresie 18 

2.  Decyzje dotyczące podatku 
 

29, w tym: 

a. 
ustalające wysokość łącznego zobowiązania 
podatkowego (nakazy) 

4  

b. 
zmieniające wysokość łącznego zobowiązania 
podatkowego (przypisy/odpisy) 

25 

3. Decyzje w sprawie ulg podatkowych 

a. odroczenia Liczba ogółem = 8,  z tego: 

Odmowne = 0 
Pozytywne =8 

b. rozłożenie na raty Liczba ogółem = 0, z tego: 

Odmowne = 0 
Pozytywne = 0 

c. umorzenia Liczba ogółem = 2, z tego: 

Odmowne = 2 
Pozytywna w części =0 

Pozytywne = 0 

    d. 
ulga z tytułu nabycia gruntów 
 

Liczba ogółem = 1, z tego: 

Odmowne = 0 
Pozytywne = 1 

 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy są pytania do sprawozdania? Nie widzę. 
 
Ad.5. 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła odczytał sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 
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(sprawozdanie stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy są pytania do przedstawionego 
sprawozdania? Nie widzę. Przechodzimy do punktu następnego.  

Ad. 6. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Na ostatniej sesji wnioski złożyli: 
- Janina Gawlik – Zmienić uchwałę w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych i 
sołtysów (wprowadzić zapis o nie potrącaniu diet za  nieobecność na sesji 
nadzwyczajnej). Na dzisiejszej sesji macie państwo propozycję zmiany uchwały. To nie 
chodzi o zmianę wysokości diet, ale o to, że jeżeli ja, jako przewodnicząca rady zwołuję 
sesję nie planowaną, czyli nadzwyczajną, gdzie radni mają prawo planować swoje rzeczy 
na sferze prywatnej, to nieobecność na tej sesji nie będzie skutkowała potrącaniem diety.  
- Jan Leszczyński – Wstrzymać wydatki na remont dróg polnych (50 tys. zł) oraz wydatki 
na odbudowę systemu melioracyjnego w obrębie pałacowo-parkowym w Piotrowicach 
(174 tys. zł)  i przeznaczyć je na pomoc dla rolników dotkniętych skutkami wymnożeń. 
- Janina Gawlik – Przedyskutować wniosek radnego Jana Leszczyńskiego na 
posiedzeniach komisji. 
Mieliśmy wspólną komisję i tutaj radni zostali zapoznani z możliwościami, jakie pan wójt 
ma, bo jest to tylko kompetencja wójta, jeżeli chodzi o umorzenia podatku rolnego. 
Otrzymaliśmy owszem pismo z Ministerstwa Finansów, ale Ministerstwo pisząc pismo do 
rolników do gmin, informowało, że wójt nie będzie ponosił żadnych skutków, jeżeli 
umorzy tym rolnikom podatek, których dotknęło wymrożenie, wymarznięcie itd., ale tylko 
w zakresie nie obcinania środków z Ministerstwa. Natomiast, nie zostały zmienione 
przepisy ordynacji podatkowej na bazie których, wójt ma prawo, bądź nie, do umorzenia 
podatków. Takie prawo praktycznie cały czas służy wójtowi do umarzania podatków, 
natomiast jest ono obwarowane całą papirologią i udowodnieniem dochodowości. 
Wspólnie zapoznaliśmy się z możliwościami, natomiast nie uległo w tej kwestii nic 
zmianie. Te uprawnienia wójt miał, ma i realizuje jak na dotychczasowych zasadach. Z 
analizy rynku i naszej gminy, umorzenia, o jakie mogliby się rolnicy ubiegać, to są w 
granicach 5-15 tys. zł. Te umorzenia są w normach granicy pana wójta i nie ma potrzeby 
przesuwania w budżecie środków z innych celów. Natomiast, po rozmowie w tamtym 
tygodniu z Nadleśnictwem i analizą dokumentów, wycofujemy to zadanie pałacowo-
parkowe w Piotrowicach na razie, ponieważ musimy czekać na plan urządzeniowo-leśny. 
Dopóki planów nie będzie, gmina nie będzie miała tytułu prawnego do parku, nie możemy 
zrobić  nic. Zadanie staje się bezzasadne w budżecie tego roku. Ściągamy ze strony 
dochodowej dotację, a także środki własne gminy i darowizny, które na ten cel zostały 
przekazane. Darowizna przekazana z powiatu zostaje przesunięta na oczyszczalnię 
ścieków w Piotrowicach, a darowiznę, którą dała firma Epa zawieszamy w rezerwie, a 
resztę środków rozdysponujemy na cele niezbędne do realizacji, zgodnie z propozycją 
wójta. To, jeżeli chodzi o wspólne spotkanie i wniosek, który wywołał tyle emocji, bo 
każdy jest tego zadnia, że rolnicy nie są w łatwej sytuacji. Natomiast, ordynacja 
podatkowa i umorzenia są jeszcze trudniejsze do realizacji. Każdy kto złoży podanie o 
umorzenie, to to podanie musi być rozpatrzone przez pana wójta, zgodnie z procedurą 
obowiązującą. Mam jeszcze propozycję, jeżeli chodzi o 50 tys. z dróg. Jestem po 
rozmowie z panią, która zajmuje się w powiecie terenową ochroną gruntów rolnych. Jest 
propozycja, żeby korzystać z dopłaty terenowego funduszu ochrony gruntów rolnych i 
budować drogi na bazie 50 na 50, tak jak była zrobiona droga Rakoszyce-Czechy. 50 tys. 
to są już dość poważne pieniądze. Zakup kamienia po wywrotce na każdą wieś, nie wiem 
czy to jest akurat zasadne. W listopadzie będą składne już pierwsze wnioski. Nie wiem, 
czy nie przystąpić? Wytypować 2-3 drogi na przyszły rok i te pieniądze po prostu 
zarezerwować na odbudowę dróg. Rocznie można zrobić 1 lub 2 drogi. Tą prośbę kieruję 
do Komisji Rolnictwa pod rozwagę, czy jednak będą decydować się na to, co było do tej 
pory. Jeżeli taka propozycja będzie to myślę, że pan wójt i pani w powiecie pomogą i na 
pewno będzie to realizowane. Czy są pytania? Nie widzę. Zapytam też sołtysów, czy są 
jakiś pytania odnośnie umorzeń? Nie widzę. 
 
Ad.7.  
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Pragnę poinformować, że dostaliśmy z sądu zaproszenie 
do złożenia wyjaśnień. Użytkownik zabudowy w Osieku złożył pozew o zasiedzenie, stąd 
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też musimy przeprowadzić w najbliższym czasie pewną analizę. Czas mamy do końca 
tygodnia, żeby w ciągu 14 dni wymaganych przez sąd złożyć stosowne dokumenty i 
wyjaśnienia dotyczące stanu tej nieruchomości. Przypomnę, wpisanej jako własność 
gminy Kostomłoty, ale do której prawo sobie również rości Kółko Rolnicze w Osieku. 
Sprawa druga. Pragnę przekazać informację, że wszystkie sprawy planistyczne dotyczące 
dla nas bardzo ważnego zadania idą w terminach. Planowana sesja w miesiącu lipcu 
odbędzie się, ale prawdopodobnie będzie musiała być w dwóch turach, jako że jedna 
uchwała dotyczyć będzie studium. Opinie prawne idą w tym kierunku, że studium i plan w 
tym samym terminie nie mogą być uchwalone. Rozbijemy to na dwie krótkie sesje, ja 
proponuję godziny popołudniowe. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Poinformuję państwa, że lipiec i sierpień 
będą okresem wakacyjnym, z tym że, prawdopodobnie będę zwoływać dwie sesje 
nadzwyczajne dzień po dniu. Być może będzie to ostatni lipiec i 1 sierpień. Telefonicznie 
będziecie państwo poinformowani o sesjach nadzwyczajnych. Przypominam także, że 
mamy w tym okresie dożynki gminne w Kostomłotach. Prosiłabym o liczne uczestnictwo z 
każdej wsi. 
 
Ad.8.  
Zofia Heller-Sypek – Park mamy już od grudnia i z tego bardzo się cieszymy. Natomiast, 
chcielibyśmy panie wójcie, żeby odnowić murawę w jakiś sposób (zmienić, obsiać). Druga 
sprawa. Po straży pożarnej została remiza. Nie mamy też świetlicy w naszej 
miejscowości. Jest prośba, żebyśmy mogli to użytkować, oczywiście przekazanie 
formalne.   
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – 10 lipca proponuję spotkanie u was w Parku. Natomiast, 
po zatwierdzeniu zakończenia działalności OSP, na najbliższym zarządzie nastąpi 
przekazanie budynku. 
 
Marian Fita – Ja do pana starosty. Czy są podjęte jakieś działania w związku z 
odzyskaniem gruntów wzdłuż drogi powiatowej. Chodzi mi o ścieżkę rowerową, która ma 
powstać. Wydaje mi się, że musi być zrobiony aneks do projektu. Czy możemy liczyć, że 
ta inwestycja będzie wpisana w budżet przyszłego roku? Jest to bardzo ważna sprawa. 
Projekt ścieżki rowerowej Zabłoto -Kostomłoty jest. To jest pomniejszenie kosztów. 
Bardzo bym prosił, żeby wziąć to pod uwagę. Być może my mamy jakieś możliwości 
finansowe. Ścieżka nie musi być z puzzli. Być może można ją wykonać systemem 
częściowo gospodarczym. Naprawdę ludzie narażeni są na niebezpieczeństwo. Są 
spychani z rowerów. Teraz rowy są głębokie, a tiry spychają ich do rowów. Bardzo proszę 
o odpowiedź na piśmie. Jeżeli nie, to dlaczego? 
 
Wicestarosta Powiatu Średzkiego Mieczysław Kudryński – Myśmy wystąpili do gminy 
Kostomłoty i Środa Śląska o zmianę w planach i ujęcie wzdłuż całej drogi Kostomłoty-
Ciechów ścieżki rowerowej. Szczerze mówiąc jestem prawie pewien, że w przyszłym roku 
nie będzie ujęta w budżecie z jednego powodu. Musi wejść program tak jak ścieżka Środa 
– Ciechów, która była w programie Infrastruktura i Środowisko, jeśli będzie program, że  
będzie można złożyć wniosek i uzyskać dofinansowanie. Po to się przygotowujemy do 
zrobienia całej ścieżki, oczywiście etapami. Jeśli tylko będzie możliwość złożenia wniosku, 
to myślę, że między Zabłotem a Kostomłotami będzie  w pierwszej kolejności, dlatego że 
tam jest najbardziej przygotowane. Ale jeśli nie będzie możliwości uzyskania 
dofinansowania, to ze środków własnych. Tu jest możliwość pozyskania dużego 
dofinansowania. Na przykładzie tamtej ścieżki to 85% było dofinansowania. 
Dofinansowanie jest znaczące w takich projektach i dlatego przygotowujemy się do 
złożenia wniosku, jeśli będzie tylko możliwość. Wystąpiliśmy do gmin na piśmie o ujęcie 
w planach całej drogi, aby taką ścieżkę zrobić. 
 
Marian Fita – Teren pod ścieżkę jest własnością powiatu. A tam należy przystępować do 
wykupu. 
 
Wicestarosta Powiatu Średzkiego Mieczysław Kudryński – Przy spec ustawie, jeśli w 

 5



planie jest droga, ścieżka rowerowa jest częścią drogi i nie przystępuje się do wykupu 
tylko przechodzi z mocy prawa na rzecz tego, co ścieżkę robi, a mu się tylko płaci 
odszkodowania. To jest powszechne i taki tryb był wykorzystany między Środą a 
Ciechowem.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Ta ścieżka rowerowa jest dość mocno 
stawiana w powiecie przez pana radnego Kazimierza Bubę. Rozmawialiśmy wielokrotnie i 
tu panie starosto z wielką prośbą. Tak jak zaznaczał pana radny Fita i Buba jesteśmy 
właścicielem gruntu i trzeba się zastanowić, czy robić tą ścieżkę szeroką akurat 5 m, czy 
nie wystarczy 1,5 m, czy nie wystarczy zrobić ją z asfaltu, a nie puzzli, bo na zachodzie 
są nawet wszystkie chodniki asfaltowe. Chodzi o ten przepływ przechodnia, czy 
rowerzysty między miejscowościami. Jest to droga naprawdę niebezpieczna. Być może 
znajdziemy oparcie w tym, żeby pod koniec roku wspólnie z gminą zrobić projekt, 
zorientować się w kosztach, a potem jak będzie gotowy projekt będziemy się 
zastanawiać, czy jesteśmy w stanie to udźwignąć. Pisząc wniosek ja mam pełną 
świadomość, że wniosek powinien być pokaźny, bo jeżeli ścieżka zamknie się w niedużych 
pieniądzach to można naprawdę wystarać się i zrobić chociaż pokazowy kawałek. 
Poszukać nawet sponsora.  
 
Wicestarosta Powiatu Średzkiego Mieczysław Kudryński – Mamy trochę doświadczeń z 
pierwszej ścieżki rowerowej, która zrobiliśmy. Zazwyczaj technologia puzzli  akurat w 
przypadku naszych maszyn używanych do produkcji, budowy dróg nie jest to technologia 
droższa, a technologia, w której udział może wziąć zdecydowanie więcej firm. Puzzle 
układa się zdecydowanie lepiej. W nawiązaniu do tego, co powiedział pan radny. Jeśli 
dzisiaj zaczniemy wykupywać grunty, będzie to koszt niekwalifikowany, ale też w 100% 
poniesiony przez powiat. Jeśli będzie to w ramach spec ustawy i projektu, to będzie to 
tak, jak w przypadku Ciechowa - 85% tych kosztów jako kwalifikowane zostało nam 
zwrócone. Dlatego oczywiście zgadzam się z panią przewodniczącą, że nie odcinek 
Zabłoto-Kostomłoty, tylko do wniosku można przygotować zdecydowanie dłuższy. Ale 
czasami wyrwanie się przed szereg, to wtedy można za dużo stracić.  
 
Marian Fita - Ja chcę powiedzieć, że projekt ścieżki rowerowej Zabłoto-Kostomłoty jest. 
To jest realizacja, to jest pomniejszenie kosztów. Ten projekt jest ważny. Bardzo bym 
prosił, żeby wziąć pod uwagę. Być może my mamy jeszcze jakieś możliwości finansowe. 
Pani przewodnicząca dobrze sugeruje, że wcale nie musi być z puzzli. Być może 
systemem częściowo gospodarczym. Naprawdę narażonych mamy ludzi, którzy są 
spychani z drogi jadąc rowerem. Tiry spychają do rowów, a rowy są głębokie. Bardzo 
proszę panie starosto jeszcze o odpowiedź na piśmie. Uzasadnienie, jeżeli nie, to 
dlaczego. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Ja myślę panie starosto, że na ten temat 
należałoby porozmawiać.  Jeżeli jest projekt, to warto się niemu przyjrzeć i zbadać 
możliwości realizacji w przyszłym roku.  
 
Józef Osowski – Panie Starosto, ja już któryś raz chciałem zapytać o drogę w Lisowicach. 
Jesteśmy po ostatniej komisji, na której był pan obecny. Słyszeliśmy obaj, że wykonawca 
powiedział, że tylko zaklei dziury i nic więcej nie zrobi, bo była zrobiona źle droga: źle 
zaprojektowana, źle przygotowana, nie to podłoże, nie taka technologia. Dziury dzisiaj 
kleją, ale robili to chyba przez 3 godziny. Poprzednio robiła to firma i te dziury są cały 
czas od wiosny do jesieni. Nie widzę żadnych nadziei, żeby ta droga była zrobiona 
dobrze. Ta droga miała być zrobiona na ileś lat. W tym roku kończy się 3 letnia 
gwarancja. W ciągu tej 3 letniej gwarancji droga była już 3 razy naprawiana i cały czas są 
dziury. To po prostu są pieniądze wyrzucone w błoto i jakaś tam nawet niegospodarność, 
tym bardziej,  że gmina dopłaciła do tej niegospodarności. Prosiłbym bardzo o jakąś wizję 
naprawy tej drogi. Czy to będzie zrobione, czy to tak zostanie do września? We wrześniu 
kończy się termin gwarancji. 
 
Leszek Wicha - Na ostatniej sesji od kierownika Wydziału Zarządu Dróg dowiedzieliśmy 
się, że objazd trasy nr 5 Osiek - Kostomłoty w razie wypadku jest kierowany albo przez 
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Mieczków, albo przez Bogdanów-Godków. Ja zadałem pytanie panu kierownikowi, kto jest 
personalnie odpowiedzialny za zatwierdzenie takiego objazdu, ponieważ tam są 
ograniczenia do 10 t, przynajmniej na Bogdanowie i Godkowie. Tak jak na ostatniej sesji 
mówiłem, zdumiony byłem, że jechała Inspekcja Transportu Drogowego i spod zakazu, za 
tą inspekcją, spod 10 ton wjeżdżają 3 tiry. Chciałbym otrzymać na piśmie odpowiedź, kto 
jest odpowiedzialny za podjęcie takiej decyzji, że na tej drodze może poruszać się ciężki 
transport.  
 
Wicestarosta Powiatu Średzkiego Mieczysław Kudryński – Lisowice - droga zrobiona 3 lata 
temu. Odpowiadam w imieniu powiatu, a nie swoim, bo mnie wtedy nie było i nie miałem 
najmniejszego wpływu na to, jak droga została zrobiona. Był zrobiony jeden przetarg na 
zrobienie dwóch poszerzeń: Lisowice i Wrocisławice. Przyjęto wszędzie tą samą 
technologię. We Wrocisławicach jest taka różnica, że tłuczeń zakupiła gmina Środa 
Śląska, w Kostomłotach gmina Kostomłoty dała dotację do mniej więcej wysokości 
zakupu tłucznia. Było określone procentowo. Nie było powiedziane, że to jest na tłuczeń, 
tylko na zasadzie porozumienia między samorządami. Gmina Kostomłoty dała dotację do 
tej inwestycji. Między czasie zostało zmienione o tyle, że we Wrocisławicach, jeszcze jako 
warstwa wierzchnia poszła frezowina. Nie wiem i nikt nie potrafi odpowiedzieć, dlaczego 
w Lisowicach ta frezowina nie poszła, chociaż protokoły z posiedzeń zarządu są jawne. 
Jeśli ktoś z państwa jest zainteresowany i wejdzie w protokoły z posiedzeń zarządu, kiedy 
to poszerzenie było robione, na zarządzie mówiono oficjalnie, że Lisowice są robione w tej 
samej technologii, że idzie frezowina. Nie wiem, dlaczego nie poszła. Nie jestem w stanie 
powiedzieć, bo frezowinę wtedy powiat miał. We Wrocisławicach, gdzie zmieniono trochę 
technologię, do dzisiaj tak naprawdę na poszerzeniu trochę podobnym, jedna dziura o 
średnicy 10 cm tylko wypadła, a w Lisowicach problemy są. Nie są prawdą twierdzenia, 
które podobno padały na sesji w Środzie Śląskiej, sesji powiatowej, że wykonawca zabrał 
sobie tłuczeń, że przywiózł byle jaki. Tłuczeń kupił wykonawca i wykonawca go 
wbudował. Był inspektor nadzoru, było nadzorowane z ramienia powiatu. Wykonał to, był 
protokół odbioru. Nieraz tam osobiście byłem w tym roku. Między czasie po ostatnim 
spotkaniu przejrzałem całość dokumentacji. Zostało to odebrane przez powiat jako 
spełniające wszystkie wymagania specyfikacji, która była w przetargu. Tą drogę nie robiła 
jakaś tam firma, tylko Heilit-Woerner naprawdę dobra firma, robiąca m.in. kawałki dróg 
krajowych i nie tylko. Zrobiła tak, jak wtedy powiat sobie tego życzył. Zgodnie z tą 
specyfikacją, dokumentacją, którą dostali do przetargu. 3 lata gwarancji. W tym roku 
kończy się gwarancja. W tej technologii i przedstawiciel wykonawcy, ja, chociaż o drogach 
za dużo pojęcia nie mam, bo z wykształcenia drogowcem nie jestem, to szanse na to, 
żeby ona wytrzymała, nawet gdyby była zrobiona idealnie, bo nie wiem, czy została 
zrobiona idealnie według tej specyfikacji, czy nie, ona szans na to, żeby wytrzymała w 
tym stanie nie ma. O ile próbowałem wytargować z wykonawcą w tym roku, żeby 
wykorygować, dać warstwę frezowany i dopiero wtedy emulsję i grys, na miejscu 
wykonawcy pewnie też bym się nie zgodził, bo koniec gwarancji. Ostatni raz pokleją i oni 
przestają mieć problem. Ten problem zaczynamy mieć my. Co mi się udało wytargować  z 
wykonawcą to to, że dziury będą połatane masą asfaltową, i po tym przejedzie patcher, 
który  z jednej strony uszczelni tą masę, która poszła w dziury, a z drugiej strony 
pozakleja wszystkie szczeliny, wszystkie małe ubytki. Teraz masa miała służyć tylko 
wypełnieniu dużych dziur, bo ta masa jest zdecydowanie trwalsza od tego, co robili w 
zeszłym roku lub 2 lata temu. Ta masa spowoduje, ze przynajmniej te miejsca 
wypełnione masą nie będą z powrotem wylatywać. Co będzie z tym dalej? Prosiłoby się, 
żeby wykorygować i zrobić tak, jak się zrobić powinno. Mówię, trudno mieć pretensje do 
wykonawcy, że zrobił tak, jak powiat chciał. Jak było robione, to jeśli ktoś jest 
zainteresowany na stronach powiatu w protokołach posiedzeń zarządu przeczyta. Także o 
tej drodze wtedy dyskutowano, proszę poczytać. Na dzisiaj jesteśmy w stanie tylko 
wyegzekwować tyle, że we wrześniu zmusić do połatania wykonawcę tego, co do 
września jeszcze wyleci i dalej jest to problem powiatu. Jeśli chodzi o następne pytanie – 
objazd drogi krajowej. Nie jest prawdą, że w jakimkolwiek dokumencie, przynajmniej ja o 
tym nie wiem, rozmawiałem z szefem Zarządu Dróg Krajowych, jeśli chodzi o rejon 
wałbrzyski, nie ma takiego dokumentu, który mówi o organizacji objazdów. Objazdy 
robione są przez Policję bez uzgodnienia z Zarządem Dróg Krajowych. Ostatnie dwa 
objazdy, które były, były robione przez Policję bez konsultacji i bez jakiegokolwiek 
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projektu organizacji ruchu typu objazd. Wystąpiliśmy, przeszliśmy, oszacowaliśmy 
wspólnie z kierownikiem rejonu wałbrzyskiego straty na poziomie 30 tys. zł. Mamy 
udokumentowane dzięki panu wójtowi, jak ten ruch wtedy wyglądał, jaki był stan dróg. 
Wystąpiliśmy do GDDKiA. W zeszłym tygodniu otrzymaliśmy pismo z dyrekcji, że GDDKiA 
nie ma żadnego wpływu na to, którędy Policja kieruje, nie może wydać nic poza drogi 
krajowe i autostrady i dlatego nie dofinansuje nam remontu, jeżeli już, to możemy mieć 
pretensje wyłącznie do Policji. Nie ma organizacji ruchu, jeśli chodzi o objazdy i decyduje 
o tym Policja. Generalna Dyrekcja też napisała, że jeśli są ograniczenia w tonażu, to 
kierowcy powinni te ograniczenia respektować. Akurat w ten dzień koło południa 
specjalnie pojechałem zobaczyć jak to wygląda. Co może zrobić kierowca tira, jeśli stoi 
Policjant na środku skrzyżowania i lizakiem pokazuje mu wjazd w tą drogę. Czy on może 
stanąć i powiedzieć, że jest ograniczenie i on nie wjedzie. W kodeksie jest napisane, jaka 
jest kolejność. W pierwszej kolejności, nawet, jeśli jest czerwone światło a Policja każe 
jechać, to kierowca ma obowiązek jechać. W pierwszej kolejności decyduje Policjant. W 
ten sam dzień było posiedzenie Komisji Gospodarki na terenie Komendy Powiatowej, 
zapytałem komendanta, na jakiej podstawie kierują. Stan wyższej konieczności, nie 
mogą zatrzymać ruchu na drodze krajowej i podjęli decyzję, że kierują tamtędy. Policja 
na pewno nie zwróci za zniszczone drogi. Ja też uważam i z panem radnym się zgadzam, 
że na zasadzie projektów organizacji ruchu, że jeżeli będzie wypadek w tym miejscu, to 
oni będą kierować. Zatwierdzone na czas przez właściciela drogi. Takich dokumentów nie 
ma. Przy pierwszym wypadku Policja spisała się dużo lepiej i kierowała ciężki ruch 
drogami krajowymi i wojewódzkimi na Budziszów. Przy drugim poszli po linii 
najmniejszego oporu i zamiast zawracać na autostradę, żeby zjeżali np. w Budziszowie, 
to stali bezpośrednio w Wichrowie i kierowali przez wieś. Sam widziałem, tylko my jako 
właściciel drogi nie mamy na to najmniejszego wpływu. Dyrektor GDDKiA odpowiedział, 
że objazd nie był z nimi uzgodniony, a oni nie mieli wpływu którędy Policja puściła, 
dlatego nie będą  za niego odpowiadać. Trudno wymagać od Policji zwrotu kosztów; stan 
wyższej konieczności. Przy drugim wypadku, cały ruch z autostrady został puszczony 
przez wieś, gdzie ani szerokość, ani nośność, ani stan tych dróg na to nie pozwalał. Nie 
odpowiedzieliśmy na to pismo, zastanawiamy się, co zrobić. Tylko pan dyrektor ma racje. 
On nie miał żadnego wpływu, którędy objazd puszczono.  
 
Agnieszka Śladowska - Jeżeli tak, to ja mam pytanie. Czy my mamy sobie ratować drogi 
jak coś takiego będzie? My będziemy sobie ratować.  
 
Wicestarosta Powiatu Średzkiego Mieczysław Kudryński – Ja tego nie mogę powiedzieć i 
nie powiem. Wypadek, który był w Wilczkowie miesiąc po tamtym, ja akurat mieszkam 
na wsi w Bukówku, droga jest nie dużo lepsza, i wszystkie tiry z Chełmu jechały w stronę 
Środy.  
 
Agnieszka Śladowska – Jeżeli nikt nie odpowiada, to doszliśmy do wniosku po rozmowie, 
że my będziemy sobie ratować drogi. Nikt za to nie odpowiada, a my mieszkamy w tych 
miejscowościach. My bierzemy to w swoje ręce.  
 
Leszek Wicha – Jestem bardzo zaskoczony, że nikt nie ma wpływu. My nie jesteśmy 
odpowiedzialni za pewne sytuacje prawne i musimy się do nich dostosować. Starosta tu 
wyjaśnił, że takowego objazdu nie ma, natomiast mi kierownik zarządu dróg na ostatniej 
sesji pokazywał palcem na mapie, gdzie miał ładnie kolorami zaznaczone, że ten 
alternatywny objazd jest, dlatego ja tą kwestię poruszyłem. Więc jestem zaskoczony, ze 
go nie ma. Przychylę się do koleżanki radnej, że puścimy jakiś ciągnik na drogę i 
będziemy sobie radzić.  
 
Wicestarosta Powiatu Średzkiego Mieczysław Kudryński – Możliwe, że miał na mapce 
zaznaczone trasy, którędy wtedy był objazd, a nie jako uzgodniony objazd. Nie ma takich 
objazdów. Na pewno, gdyby takie dyskusje były, nie zgodzilibyśmy się na objazd w tym 
miejscu.  
 
Marian Fita – Widzę bardzo proste rozwiązanie. Wystarczy, żeby Policja miała 
alternatywne objazdy na wypadek zdarzenia. Bardzo bym prosił, aby władze powiatu 
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wystąpiły razem z GDDKiA do Policji i ustaliły objazdy, które są. Tak jak Pan tu stwierdził 
w tym pierwszym wypadku Policjant miejscowy miał rozeznanie i tym ruchem pokierował, 
zawracając ten ruch z powrotem na autostradę. Policjanci zazwyczaj nie są z naszego 
terenu i nie wiedzą jak pokierować. Tym sposobem można cały ten problem rozwiązać. To 
jest wniosek do pana starosty. 
 
Waldemar Sudoł - Objazdy są, nie ma winnego, nie ma wpływów, ale droga jest 
rozjeżdżona. Przede wszystkim Osiek - Mieczków. W zeszłym roku dziury były łatane, 
teraz po wypadkach jest to samo. Tam już nie ma nawierzchni, ale trzeba to załatać.  
Kolejna sprawa to koleiny na poboczach; minęło już 2 miesiące. Czy powiat podejmie 
jakieś działania, czy aż dojdzie do jakiegoś wypadku? Są miejsca, które są zadrzewione, 
trzeba by to było obciąć i poszerzyć. Jakie będzie stanowisko powiatu? Jeszcze miesiąc, a 
tak będzie jak w zeszłym roku, droga nie będzie przejezdna. Fakt nastąpił i droga została 
zniszczona. Właścicielem jest powiat. Liczę na jakąś reakcję.  
 
Wójt Gminy – Temat remontu dróg powiatowych sięgnął już Warszawy, która również 
zajmuje stanowisko prawie ni jakie, ale wygodne dla GDDKiA. A to z tego powodu, że 
między nami, między zarządcami dróg gminnych, powiatowych i GDDKIA znalazła się 
firma, która tak naprawdę nie ma funduszy, czyli Policja, i na nią się zrzuca ten 
obowiązek. W piśmie, które pan starosta otrzymał, również myśmy otrzymali, GDDKiA 
powołuje się na prawo, które rzekomo nie zostało złamane. Według mnie, nie ma 
żadnego takiego prawa, które nie zostało złamane, bo jak sami dochodzimy do wniosku, 
prawo reguluje to w zupełnie inny sposób. Prawo ruchu drogowego oczywiście nakazuje 
słuchać Policji, a inne prawa równocześnie mówią, że objazd drogi krajowej odbywa się 
drogami wojewódzkimi, a nie drogami powiatowymi Prawo nakazuje, aby Policja również 
tego prawa przestrzegała, bo do tego jest powołana. Ja wnioskuję, żebyśmy w trybie 
roboczym panie starosto usiedli do stołu, w gronie osób tym zainteresowanych 
(komendantem Policji, dyr. Dróg Krajowych, starosta i ewentualnie ja też mogę być) i 
takie spotkanie proponuję w gminie Kostomłoty. Chciałbym, żebyśmy ten temat raz na 
zawsze załatwili i do niego nie wracali.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik - Popieram wniosek wójta, natomiast ja bym 
go poszerzyła, bo problem naszych dróg, to nie jest problem tylko naszej gminy, bo z 
innych gmin będą zjeżdżać akurat przez nasze drogi. Nie ma planu objazdu, ale warto by 
było może poprzez Komisję Zarządzani Kryzysowego, Bezpieczeństwa opracować taki 
plan objazdów i przekazać do Policji, do stosowania, to wtedy nie będzie odwrotu, że 
wyższa konieczność. Padło też pytanie, po co stawiamy znaki do 20 t. Szkoda tych 
pieniędzy, bo na niego w ogóle nikt nie patrzy.  
 
Wicestarosta Powiatu Średzkiego Mieczysław Kudryński – Zróbmy plan objazdów i 
przekażmy do GDDKiA i Policji. To wtedy by było tak, jakbyśmy zgodzili się, wbrew temu 
co powiedział pan wójt, żeby objazdy były naszymi drogami powiatowymi. My nie 
możemy zrobić planu objazdów, którymi drogami krajowymi i wojewódzkimi. Od tego jest 
Generalna Dyrekcja. Zgadzam się, my powinniśmy się spotkać ze wszystkimi wójtami, 
Generalną Dyrekcją i Policją, i tego typu zasady ustalić, ale to w każdym przypadku 
powinna decydować Policja. To jest kwestia całej organizacji, a nie tego, czy to był 
policjant stąd. Pytanie kolejne. Tyle od wypadku, a jeszcze żeśmy nie zrobili. W sytuacji, 
kiedy dopiero w zeszłym tygodniu otrzymaliśmy odpowiedź od Generalnej Dyrekcji, 
gdybyśmy to zrobili, to odpowiedź mogłaby być, że zrobiliście, nie ma problemu, co wy 
chcecie. Nie można było za wcześnie, kiedy to przedstawiciel Generalnej Dyrekcji, łącznie 
z przedstawicielami powiatu szacował straty, które zostały na tej drodze poniesione. To 
był przedstawiciel, kierownik z Wałbrzycha, któremu ten odcinek podlega.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik - W dalszym ciągu panie starosto 
podtrzymuję wniosek wójta. Mimo wszystko spróbujmy na terenie powiatu odepchać te 
wszystkie objazdy na inne boki. Jak nie wyjdzie, to trudno, ale trzeba spróbować, bo my 
nie nadążymy remontować dróg. Nie mamy pieniędzy, żeby je łatać, a co dopiero 
remontować. 
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Leszek Wicha - Chciałbym wrócić do drogi w Lisowicach. Usłyszeliśmy tu, że ktoś ją źle 
zaprojektował, automatycznie za tym została źle wykonana i ktoś to też odebrał. Ja mam 
taką prośbę, skoro pieniądze gminne poszły także na tą drogę, aby radca prawny zajął 
się tą sprawą i kogoś trzeba oskarżyć o niegospodarność. To są wydane pieniądze i 
wydane źle pieniądze. Myślę, że tutaj można to zrobić, tym bardziej z tego co pamiętam, 
w Zarządzie Dróg kontynuacja personalna jest z poprzednie kadencji  i można wyciągnąć 
konsekwencje.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy jeszcze ktoś chciałby zabrać głos? Nie 
widzę. 

 
Ad.9. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy ktoś chciałby zabrać głos? Nie widzę. 

 
Ad.10. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany  
budżetu gminy Kostomłoty na rok 2012. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – W uzasadnieniu – wprowadzono zadanie 
budowa rurociągu odwadniającego w ciągu drogi gminnej w miejscowości nie Kostomłoty 
tylko Piotrowice o wartości 25 tys. zł. W zał. nr 3 pkt 16 budowa rurociągu 
odwadniającego w ciągu drogi gminnej w miejscowości nie Kostomłoty tylko Piotrowice.  
Proszę o opinię Komisji. 
 
Zofia Heller-Sypek – Komisja Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 
opiniuje projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy ktoś chciałby 
zabrać głos? Nie widzę. Zamykam dyskusję. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały? 
Kto jest za - 14 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie zmiany  
budżetu gminy Kostomłoty na rok 2012 została podjęta jednogłośnie.  
 
Ad.11.  
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany 
załącznika graficznego do uchwały nr X/67/11 Rady Gminy Kostomłoty z dnia 31 maja 
2011 roku o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Kostomłoty dla obszaru położonego w obrębie Mieczków. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy ktoś chciałby 
zabrać głos? Nie widzę. Zamykam dyskusję. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały? 
Kto jest za - 14 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie zmiany 
załącznika graficznego do uchwały nr X/67/11 Rady Gminy Kostomłoty z dnia 31 maja 
2011 roku o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Kostomłoty dla obszaru położonego w obrębie Mieczków została 
podjęta jednogłośnie.  
 
Ad.12.  
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały Nr XIX/86/08 Rady Gminy Kostomłoty z dnia 26 lutego 2008 r. w sprawie 
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ustalenia wysokości diet dla radnych Rady Gminy Kostomłoty i sołtysów. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy ktoś chciałby 
zabrać jeszcze głos? Nie widzę. Zamykam dyskusję. Przystępujemy do głosowania. Kto 
jest za przyjęciem projektu uchwały? 
Kto jest za - 14 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie zmiany 
uchwały Nr XIX/86/08 Rady Gminy Kostomłoty z dnia 26 lutego 2008 r. w sprawie 
ustalenia wysokości diet dla radnych Rady Gminy Kostomłoty i sołtysów została podjęta 
jednogłośnie.  
 
Ad.13.  
Dorota Strzelecka zaprosiła radnych i sołtysów na Turniej Wsi do Godkowa. 
Poinformowała o puli nagród (10.000 zł) i liczbie wsi, które zgłosiły się do udziału. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Proponuję, aby regulamin turnieju ustalić 
tak, aby nie dyskryminował małych wsi i każda wieś miała szansę wziąć udział.  
 
Ad.14. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Ogłaszam zakończenie XXIV sesji rady 
gminy. 
 
 
Na tym protokół zakończono. Protokołowała Anna Orzechowska 
 
Sesja trwała od godz. 14.00 do godzi. 15.45. 
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Załącznik nr 1 

 
 

 
 
 
 

SPRAWOZDANIE WÓJTA 
z wykonania uchwał Rady Gminy Kostomłoty 

podjętych na XXIII sesji w dniu 29 maja 2012 r.  
 
 

1. Uchwała Nr XXIII/121/12 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Kostomłoty za 
2011 r.  
Uchwałę przesłano do Wydziału Nadzoru i Kontroli Dolnośląskiego Urzędu Wojewódzkiego 
we Wrocławiu oraz RIO we Wrocławiu. 
 
2. Uchwała Nr XXIII/122/12 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Kostomłoty 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2011 rok.   
Uchwałę przesłano do Wydziału Nadzoru i Kontroli Dolnośląskiego Urzędu Wojewódzkiego 
we Wrocławiu oraz RIO we Wrocławiu. 
 
3. Uchwała Nr XXIII/123/12 w sprawie zmiany budżetu gminy Kostomłoty na 
2012 rok.  
Plan po zmianach: 
- dochody budżetu gminy 20.348.363,24 zł 
- wydatki budżetu gminy 22.532.974,24 zł. 
Uchwałę przesłano do Wydziału Nadzoru i Kontroli Dolnośląskiego Urzędu Wojewódzkiego 
we Wrocławiu oraz RIO we Wrocławiu. 

 
4. Uchwała Nr XXIII/124/12 w sprawie emisji obligacji komunalnych.  
Uchwałę przesłano do Wydziału Nadzoru i Kontroli Dolnośląskiego Urzędu Wojewódzkiego 
we Wrocławiu oraz RIO we Wrocławiu. 
 
5. Uchwała Nr XXIII/125/12 w sprawie nadania Statutu Zakładowi Usług 
Medycznych w Kostomłotach. 
Uchwałę przesłano do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Dolnośląskiego. 
 
6. Uchwała Nr XXIII/126/12 w sprawie przyjęcia  Gminnego programu 
wspierania rodziny na lata 2012-2014, w gminie Kostomłoty. 
Uchwała będzie realizowana w latach 2012-2014. 
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